

## Dressurudvalgsmøde

19. september kl. 17:00

Middelfart

---

### Til stede:

Per Nielsen (PNI)  
Dorte Njor Larsen (DNL)  
Lisbeth Jespersen (LJ)  
Susie Dannemand (SD)  
Ole Hummelshøj (OH)  
Christine Prip (CP)  
Kirsten Søgaard (KS)

### Fra administrationen:

Susie Juhl (SUJ)  
Anne Silfwander (ASI)

### Ikke tilstede:

Dagsorden:	Side
1 Nyt fra Formanden og administrationen .....	2
2 Arbejdsgruppe for hhv. hestevelfærd og stævnestruktur .....	2
3 Reglement 2024 .....	2
4 Dommere .....	2
5 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen) .....	2
6 Arbejdsfordeling i udvalget .....	3
7 Stævnekalender .....	3
8 Eventuelt .....	3

Ansvarlig for  
Videre forløb

	<p><b>1 Nyt fra Formanden og administrationen</b></p> <p>DRF er pt pressede på kommunikation i den nuværende situation i branchen – mange "dårlige" sager. Men i flere sager, er vi udfordrede på, om vi har hjemmel til at sanktionere i situationer, der ikke er direkte under DRF (ex. Arrangementer i DV).</p> <p>Dressurudvalget stiller sig undrende overfor den manglende overordnede/generelle kommunikation om verserende sager - man ønsker afstandtagen fra dyremishandling.</p> <p>Barsel i afd. klub &amp; Sport, Sophie Nyholm Kristensen er ansat som barselsvikar og sidder bl.a med para.</p> <p>IT-udvikling: App til TD'ere med vaccinationer/testkort Søgninger på DRF GO! udbygges med D/C og C/B, så man kan se, hvis der er flere klasser og stævnenniveauer ved samme stævne.</p> <p>Rotation i udvalgene er igen ved at være aktuelt – stillinger skal jfr. procedure slås op i december måned. I Dressurudvalget er det Lisbeth og Dorte, der står for tur.</p>
	<p><b>2 Arbejdsgruppe for hhv. hestevelfærd og stævnestruktur</b></p> <p>Hestevelfærd: Orientering fra ASI og drøftelse på baggrund af denne Ændring i sammensætningen af medlemmer Fokus på overordnede indsatser (nu og her) – og mindre fokus på detaljeorienterede indsatser.</p> <p>Hesteeftersyn: 9 stævner i år - alle discipliner er tjekket, på nær distance Ca 550 heste er tjekket. 9 sendt hjem. God linje og positiv stemning på pladserne.</p>
	<p><b>3 Reglement 2024</b></p> <p>Vi foreslår, at admin. laver forslag til version 2024 med synlige rettelser, I får tilsendt, og som gennemgås på Teams senere på måneden.</p> <p>Meget relaterer sig jo til hestevelfærd, vi i forvejen tager.</p> <p>Ændringer gennemgået.</p>
	<p><b>4 Dommere</b></p> <p>Behandlet på lukket møde.</p>
	<p><b>5 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)</b></p>

	<p><u>SPR DM for hold:</u> SD: Gengivelse af dommernes manglende hjælp svarer ikke overens til egen-oplevelse.</p>
6	<p><b>Arbejdsfordeling i udvalget</b></p> <p>Opdatering af poster/roller i udvalget (admin) Tages på næste møde</p>
7	<p><b>Stævnekalender</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• DN som vanligt? Udbudsmateriale sendt ud i går. Deadline d. 15/10</li></ul> <p>Mange stævner samme weekend Det prøver vi selvfølgelig at tage højde for.</p>
8	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>A+ og O-dommerkursus: inkludere A-dommerne til frokosten.</p> <p>Officialsdag 13/1- 2024</p> <p>Næste møde: Tirsdag d. 7. november</p>